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 LA 1a DECLINACIÓ. 

Està  formada  per  substantius  de  gènere  femení i  masculí  que  presenten  algunes
característiques diferents. 

Femenins.

El seu genitiu singular acaba en -ας o -ης.

Es classifiquen en tres grups:

-Temes en  alfa pura. Formen el nominatiu singular amb -α i el genitiu amb -ας. La alfa va
precedida de ρ, ι, ε.

-Temes en alfa impura. Formen el nominatiu singular amb -α i el genitiu amb -ης. La alfa NO
va precedida de ρ, ι, ε.

-Temes en -η. Formen el nominatiu singular amb -η i el genitiu amb -ης.

Aquests  substantius  diferencien  les  seves  desinències  en  singular,  però  comparteixen  la
formació del plural.

Les desinències són les següents:

SINGULAR
PLURAL

-α pura -α impura -η

N α α η αι

V α α η αι

Ac αν αν ην ας

G ας ης ης ων

D ᾳ ῃ ῃ αις

   μέρα, ας ἡ ἡ          δόξα, ηςἡ    κεφαλή, ςἡ ῆ

Masculins.

El seu nominatiu singular acaba en -ς i el genitiu en -ου, com la 2a declinació.

Es classifiquen en dos grups:

-Temes en -α pura.

-Temes en -η.



theoria Grec I 

Les desinències són les següents:

SINGULAR
PLURAL

-α -η

N ας ης αι

V α α αι

Ac αν ην ας

G ου ων

D ᾳ ῃ αις

 νεανίας, ουὁ  πολίτης, ουὁ
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